



## XJTLU Student Club/Organization Election Regulation Template

2023-2024 XJTLU Fencing Club Election Regulation

### *Chapter 1 General Provision 总则*

#### Article 1 Introduction of Club/Organization 社团/组织介绍

XJTLU Fencing Club, which founded in 2017. Fencing is a fast and athletic sport with unlimited physical and cognitive potential. Students regarded fencing as a physical "chess game". This requires a well-developed strategy and quick and sharp reflexes. At the same time, fencing can develop your logical thinking and decision-making ability. You will learn to make complex decisions, analyze problems and think quickly.

西交利物浦大学击剑俱乐部，成立于 2017 年。击剑运动是一项敏捷、积极的高雅运动并且对身体和认知都有着无限的潜力挖掘。学生们将击剑视为一种身体上的“象棋游戏”。这需要自身储备完美的策略和快速敏锐的反应能力。同时，击剑可以培养你的逻辑思维和决策能力。你将学会做复杂的决定，分析问题和掌握随机应变的技巧。

#### Article 2 Purpose of Establishment 社团目标

为了能够让新生体验到高校的击剑运动氛围，并认识到一批志同道合的朋友。创立初衷是营造西交利物浦大学更好的击剑环境，聚集体育人才，打造校园击剑赛事。社团努力并积极地组织活动，丰富当代大学生课下活动，联系与组织校内及校外赛事。推动我校击剑运动的良好发展，创建属于我们的舞台。

In order to let freshmen experience the atmosphere of fencing sports in universities, and recognize a group of like-minded friends. The original intention is to create a better fencing environment for XJTLU, gather sports talents and create sports events on campus. The club makes efforts and actively organizes activities, enriches the after-class activities of contemporary college students, and contacts and organizes fencing competitions in and out of school. Promote the good development of fencing sports in our school and create a stage that belongs to us.

#### Article 3 Electoral System 竞选机制

在全面争取全体社员同意后，自愿者报名参加竞选，并在规定时间内提交竞选报告给相应人员，竞选采取现场投票制，票高者则竞选成功，其中社团管理层拥有高于普通社员票权。



After obtaining the consent of all the members, the volunteers signed up for the election and submitted the election report to the corresponding personnel within the specified time. The election adopted the on-site voting system, and the one with the highest vote was elected successfully. Among them, the organization management had the voting right higher than the ordinary members

#### Article 4 Qualification Process 任职方式

竞选现场任职。

采取新老管理层交接制，上一届管理层需向新任管理层交接工作。

On the campaign trail.

The new and old management transfer system is adopted. The previous management shall hand over work to the new management.

#### Article 5 Position Setting 职务设置

社长 1 名，副社长 1 名，财务部长 1 名 共 3 名

One president, one or two vice presidents and one financial ministers

#### Article 6 Position Responsibility 职务职责

社长：负责调度整个社团，协调各部门，组织社团大型活动，是社团的话事人。

副社长：管理社团财务及日常琐事，协助社长管理社团。

财务部长：管理部门部员，安排部内活动和财务管理，配合社长工作。

President: responsible for the dispatch of the whole association, coordination of various departments, organization of large-scale activities of the association, is the speaker of the association.

Vice president: manage the financial affairs and daily chores of the club, assist the president to manage the club.

Director: manage the members of the department, arrange the activities within the department, and cooperate with the president.



---

## ***Chapter 2 Election Process 竞选流程***

### **Article 1 Qualification Criteria 参选条件**

23 届击剑社管理层

Member of fencing club

### **Article 2 Registration Method 竞选报名**

根据社团所通知的报名时间，在规定时间内完成竞选并提交材料。

According to the registration time notified by the club, complete the election and submit the materials within the specified time.

### **Article 3 Election Round 竞选轮次**

第一轮为线上筛选，符合要求的竞选者将进入第二轮。  
第二轮为线下竞选，用演讲的方式获得选票。

The first round is an online selection, and qualified candidates will advance to the second round.

The second round is offline campaigning, using speeches to get votes.

## ***Chapter 3 Election Rule 竞选规则***

### **Article 1 Election Order 竞选顺序**

公平抽签制

Fair lottery system

### **Article 2 Election Discipline 竞选纪律**

由管理层成员在场监督，要求全程安静，给竞选者一个好的竞选环境。

Members of the management are present to supervise, and the whole process is required to be quiet, so as to give the candidates a good election environment.



### Article 3 Election Supervision 竞选监督

每位竞选者上场都将采取录音或录像的方式作为记录凭证。

Each candidate will be recorded by audio or video recording.

### Article 4 Report of Disciplinary Violations 违纪举报

互相监督，如果有社团成员徇私舞弊则直接取消选举资格。

Mutual supervision, if there are members of the community favoritism fraud will directly cancel the election qualification.

## ***Chapter 4 Candidate generation*** 候选人产生

### Article 1 Election Voting 竞选投票

竞选采取现场投票制，票高者则竞选成功，其中社团管理层拥有高于普通社员票权。

The election adopts on-site voting system, and the one with the highest vote succeeds in the election. Among them, the organization management has the voting right higher than the ordinary members.

### Article 2 Results Publicity 结果公示

投票结果将放在学校公示一周，期间任何有异议者均可像社长反馈并提供证据。

The results of the vote will be posted to the school for one week, during which any dissenters can feedback to the president and provide evidence.